

Dear Sir/ Madam,

From **6 June 2024**, Terms and Conditions of Asset Link Secured Overdraft Facility will be revised. Please refer to [Notice of Amendment to the Terms and Conditions of Asset Link Secured Overdraft Facility](#) regarding the amendment details.

- Revised [Asset Link Secured Overdraft Facility Terms and Conditions](#)
- Existing [Asset Link Secured Overdraft Facility Terms and Conditions](#) (Applicable to the customers who applied Secured Overdraft Facility before 27 March 2023)
- Existing [Asset Link Secured Overdraft Facility Terms and Conditions](#) (Applicable to the customers who applied Secured Overdraft Facility on or after 27 March 2023)

親愛的客戶：

由 2024 年 6 月 6 日起，Asset Link 抵押透支條款及細則將作出修訂。
如需了解有關更新內容，請瀏覽有關[Asset Link抵押透支條款及細則的修訂通知](#)。

- 經修訂的[Asset Link抵押透支服務條款及細則](#)
- 現時的[Asset Link抵押透支服務條款及細則](#) (適用於 2023 年 3 月 27 日前申請抵押透支的客戶)
- 現時的[Asset Link抵押透支服務條款及細則](#) (適用於 2023 年 3 月 27 日或之後申請抵押透支的客戶)